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6 1 XT-01 Er is een bijtelling voor wachtgelden en pensioenen van het vorige college. 

Wachtgeld begrijpen we, maar bijtelling voor pensioenen niet. Kunt u dat verklaren?

De pensioenen werden met ingang van juli 2022 verhoogd als gevolg van 

indexatie. Derhalve een bijtelling inzake pensioenen.

PvdA BZ

6 1 XT-01 010001; wat betreft de bijstelling in pensioenen voor het voorgaand college en 

worden deze door het rijk gecompenseerd? 

De bijstelling inzake pensioenen wordt niet vergoed door het Rijk. Deze 

pensioenen hebben betrekking op oud college leden (inclusief 1 lid 

voorgaand college) die de pensioengerechtigde leeftijd hebben bereikt of hun 

nabestaanden.

VVD BZ

6 1. bestuur en 

burger

xt-01 € 95000 euro. Deze bijstelling  zal toch niet alleen het voorgaande college betreffen? 

Dat zal toch om voorgaande colleges gaan. Graag even een goede toelichting?

De bijstelling op dit product betreft 2 onderdelen. Ten eerste pensioenkosten 

die de gemeente Brunssum dient te betalen aan oud college leden of hun 

nabestaanden. De bijstelling voor dit onderdeel bedraagt € 25.000,-. De 

bijraming voor dit jaar inzake wachtgelden ad € 70.000,- heeft betrekking op 

leden van het voorgaande college.

PAK BZ

6 xt01 Vorig college, als je de pensioens gerechtigde leeftijd hebt bereikt en je stopt met 

werken wgens ziekte?, ben je dan ook verplicht om wachtgeld te betalen voor de 

resterende 2 jaar of gaat dit over iets anders?

Nee, een politieke ambtsdrager heeft geen recht op wachtgeld als de 

pensioengerechtigde leeftijd wordt bereikt.

Lijst Borger BZ

6 XT-01 Waaruit bestaat de verhoging? Deel wachtgeld deel bijstelling pensioenen? De bijstelling op dit product betreft 2 onderdelen. Ten eerste pensioenkosten 

die de gemeente Brunssum dient te betalen aan oud college leden of hun 

nabestaanden. De bijstelling voor dit onderdeel bedraagt € 25.000,-. De 

bijraming voor dit jaar inzake wachtgelden ad € 70.000,- heeft betrekking op 

2 leden van het voorgaande college.

Lijst Borger BZ

8 1 XT-11 110003; wat is naar verwachting (conform circulaires) de verwachte vergoeding door 

het rijk voor investeringen in opvang Oekrainse ontheemden?

De Rijksregeling die thans voorligt spreekt van een minimaal bedrag van 

€100,- per gerealiseerde opvangplek / per dag. Voor Brunssum zou dat 

(uitgaande tot 31 dec 2022) een bedrag betekenen van € 2.251.400,-.        - 

VVD BZ

8 2 XT-11 Hoe zit het met de huisvesting van reguliere statushouders? Kunnen we daar nog 

extra kosten voor verwachten gezien de landelijke ontwikkelingen? 

Voor de 1e helft van 2022 luidde de taakstelling te huisvesten statushouders 

18 personen: hieraan is per 1 juli 2022 voldaan. Voor de 2e helft 2022 is de 

taakstelling 12 statushouders. In de periode juli t/m september zullen18 

statushouders gehuisvest zijn. Voor 1 januari 2023 zullen nog 10 

statushouders gehuisvest dienen te worden. De gemeente Brunssum ligt 

hiermee goed op koers. Op dit moment ligt er, kijkend naar de landelijke 

actualiteit, nog geen aanvullend verzoek van het COA. De hiermee gepaard 

gaande kosten worden in de regel door de Rijksoverheid gedragen.

PvdA BZ

8 Veiligheid XT-11 Wanneer ontvangen we de compensatie vanuit het rijk voor de kosten die we als 

gemeente maken aan de opvang van de ontheemden mensen uit Oekraine.

In de regeling die het Rijk heeft opgesteld staat dat we als gemeente tot juli 

2023 de mogelijkheid hebben om de gemaakte kosten te declareren. We 

wachten tot 31 dec 2022 te wachten en declareren dan de kosten voor heel 

2022 in een keer. 

Lijst Borger BZ

8 xt11 Opvang Oekraine 2 euro per inwoner, sinds wanneer heeft Brunssum 30,000 

inwoners, wij komen uit op € 55,000. Wetende dat het gecompenseerd wordt door 

het rijk, maar toch.

Twee euro per inwoner komt inderdaad neer op ruim € 55.000,-. Er is echter 

besloten hiervoor (afgerond) € 60.000,- in deze rapportage op te nemen.

Lijst Borger BZ

9 2 XT-11 Er was overeengekomen dat de €2,- per hoofd van de Brunssumse bevolking zou 

worden besteed aan ontspanning (zwembad/speeltuin en dergelijke) ten behoeve van 

de Oekraïense vluchtelingen die in Brunssum opgevangen worden. Was er niet de 

afspraak dat dit los zou staan van andere, situatie gerelateerde kosten?

Het bedrag "Amendement Ondersteuning Oekraïne"(60K) wordt ingezet voor 

tal van extra activiteiten voor de ontheemden. Een overzicht van de kosten cq 

activiteiten zal cf toezegging (nr 25 dd 19-04-2022) eind 2022 aan de Raad 

ter beschikking worden gesteld

SP BZ

9 2. veiligheid xt-11 Kunt u ons aangeven waarom er nog geen uitvoering is gegeven aan het 

amendement ondersteuning Oekraïene en blijft dit bedrag gereserveerd?

Het amendement “Ondersteuning Oekraïne” is opgepakt en wordt uitvoering 

aan gegeven. Aan het einde van dit boekjaar (jan 2023) zal over het 

uitgegeven geld in 2022 een verantwoording worden afgelegd.

PAK BZ

10 3 XT-63 Waarom looptt de leer-werklijn horeca door naar 2023? Het opzetten van een leer-/werklijn kost tijd. Hiervoor moeten 

samenwerkingspartners in de markt gezocht worden, waarop de inrichting 

dan weer aangepast moet worden. Overigens is deze leerwerklijn voor 

minimaal 2 jaar opgezet en daarmee zullen hier ook gedurende deze periode 

kosten aan verbonden zijn. Daarnaast zijn we in 2022 gestart met het 

Buddyproject, dat ook in 2023 doorloopt.

PvdA MO
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10 3 /2.2 XT-63 Waarom lopen bepaalde (nieuwe) initiatieven door naar 2023? Wat zijn deze nieuwe 

initiatieven?

Wat hiervoor gesteld is voor de Leer-/werklijn Horeca, geldt ook voor de Leer-

/werklijn Logistiek. Overigens is deze leerwerklijn voor minimaal 2 jaar 

opgezet en daarmee zullen hier ook gedurende deze periode kosten aan 

verbonden zijn. Daarnaast zijn we in 2022 gestart met het Buddyproject, dat 

ook in 2023 doorloopt.

VVD MO

11 3 5.1 Er staat te lezen dat er voor kinderen van minima met een beperking extra 

geinvesteerd wordt in zwem/sportlessen, maar hoe zit het dan met de zwemles van 

die kinderen die door Corona niet door kon gaan? 

Kinderen in Brunssum mogen ten alle tijden diploma A halen, ook als er 

vertraging is in de lessen ten gevolge van Corona.

PvdA MO

11 3. sociaal 

domein

xt-63 kunt u bij deze al een toelichting geven over de conclusies MER aangezien deze al in 

juli is opgeleverd en besproken met mogelijke financiële consequenties ?

De toelichting volgt in een raadsinformatiebrief na een collegebesluit over de 

definitieve rapportage, te verwachten eind september 2022

PAK MO

11 5.3 XT-63 Al eerder hebben wij gevraagd wat de planning is om te doen met dit budget ook toen 

hebben we het antwoord gekregen dat dit in 2022 opgepakt wordt, we komen dadelijk 

aan het laatste kwartaal van 2022 zijn er dan nu gerichte plannen?

Lopende zijn onder meer: uitwerking en planvorming van de gesprekken met 

de jongeren, evaluatie zomerkledingpakket voor kinderen ( 

winterkledingpakket is inmiddels structureel, bijdrage aan activiteiten voor 

kinderen uitgevoerd door de zusters aan de Dorpstraat, planvorming n.a.v 

uitkomsten MER, Kleine Beurs 2022 en vervolg Kleine Beurs 2023, doorloop 

ANWB kinderfietsenplan; Wereld Armoede dag 17 oktober.En veel aandacht 

gaat uit naar de uitvoering Energiearmoede 2022 en de aanpak 2023. Verder 

loopt momenteel een onderzoek bij 2500 huishoudens over geldzorgen. 

Lijst Borger MO

12 3 XT-63 Het feit dat er minder BUIG gelden komen is dat het gevolg van herverdeling van de 

gelden tussen de diverse gemeenten?

Het macrobudget is gedaald. Deze mutatie wordt evenredig over de 

gemeenten verdeeld. Door deze daling neemt het budget voor Brunssum af 

met € 652.593,-. Verandering van het budgetaandeel LKS 2022 heeft een 

positief effect van € 133.474 en overige bijstellingen een negatief effect van € 

7.985,-.

PvdA MO

12 3. sociaal 

domein

xt-63 Waarom is, volgense deze berap, nog niet duidelijk wat de uitvoeringskosten IsdBol 

inzake uitkering energietoeslag betreft?

De einddatum van de eerste tranche is nog niet bereikt, het uiteindelijke 

aantal aanvragen is dan ook nog niet bekend en daarmee de uiteindelijke 

(totale) kosten.

PAK MO

12 3. sociaal 

domein

xt-63 Buig geeft een nadeel van € 527000. Is dit overeenkomstig de macro-korting van -

5.8% of levert de gemeente meer/minder in?

Het macrobudget is gedaald. Deze mutatie wordt evenredig over de 

gemeenten verdeeld. Door deze daling neemt het budget voor Brunssum af 

met € 652.593,-. Verandering van het budgetaandeel LKS 2022 heeft een 

positief effect van € 133.474 en overige bijstellingen een negatief effect van € 

7.985,-.

PAK MO

13 3 / 2.1 XT-64 Wat is de uitstroomdoelstelling precies? Om hoeveel werkfitte kandidaten gaat het? Iedereen die 'werk-fit' (80-100) verklaard is stroomt binnen 3 maanden uit 

naar betaald werk.

VVD MO

14 1,4 XT-65 Er zijn 30 trajecten opgestart in de logistieke leerlijn, klopt dit aantal en hoeveel 

mensen zijn er effectief gestart met de opleiding logiestiek binenn betere buren?

Dit aantal klopt en van deze 30 zijn er 13 gestart met opleiding 

Praktijkverklaring Logistiek.

Lijst Borger MO

14 3 XT-65 Door problemen met het registratiesysteem bij DUO van inburgeringsplichtigen zijn 

nog maar een zeer beperkt aantal intakes daadwerkelijk uitgevoerd en afgerond. 

Inmiddels heeft DUO dit opgelost en zijn er bij 12 (van de 22) nieuwe 

inburgeraars brede intakes afgenomen en is gestart met hun inburgering. Wanneer 

denkt u de brede intakes bij de overige 10 inburgeraars uit te voeren en wanneer 

kunnen zij starten met hun inburgering?

De verwachting is dat de overige 10 intakes binnen 2 maanden worden 

afgerond, waarmee de inburgering van deze inburgeraars ook gestart is.

PvdA MO

14 3. sociaal 

domein

xt-64 Begeleide participatie: Het overschot van € 235477 is dat inclusief de leerwerklijn 

horeca?? 
Ja. PAK MO

14 XT-65 Hoeveel mensen zijn er via de logistieke leerlijn daadwerkelijk uitgestroomd naar een 

baan in de logistiek?

Vanuit de leerwerklijn zijn er inmiddels 2 kandidaten uitgestroomd naar een 

baan in de logistiek en zit 1 kandidaat momenteel op een proefplaatsing. 

Daarnaast stromen kandidaten ook uit naar banen buiten de logistiek.

Lijst Borger MO

14 XT-65 Welke werkervaringsplekken zijn er in de lijn van de opleiding logistiek en zijn er al 

mensen die daar gebruik van maken?

Met diverse logistieke bedrijven zijn er afspraken gemaakt over ontwikkel- en 

werkervaringsplekken. De inzet hiervan is afhankelijk van de behoefte bij de 

kandidaten. Er zijn hier al enkele kandidaten geplaatst, welke al geleid 

hebben tot een baan.

Lijst Borger MO

15 3 XT-65 De logistieke leer-werklijn is gestart per 1 februari 2022; er zijn 30 trajecten opgestart. 

Hoeveel van de 30 trajecten zijn inmiddels succesvol afgerond en hoeveel personen 

hebben inmiddels een betaalde baan?

Vanuit de leerwerklijn zijn er inmiddels 2 kandidaten uitgestroomd naar een 

baan in de logistiek en zit 1 kandidaat momenteel op een proefplaatsing. 

Daarnaast stromen kandidaten ook uit naar banen buiten de logistiek.

PvdA MO
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15 3. sociaal 

domein

xt-65 Inburgering: als zowel de inkomsten als uitgaven budget Inburgering neutraal 

verloopt, waarom zien we dan een verschil van € 5000 ? Zie ook tabel pag 52 en 53!

Deze vraag is niet duidelijk. Op taakveld XT-65 is € 14.000,- bijgeraamd 

wegens taakmutaties uit de mei circulaire: € 8.000,- Inburgering (IU) en € 

6.000,- leerbaarheidstoets. De baten hiervoor zijn bijgeraamd binnen taakveld 

XT-07, Algemene Uitkering, en daarmee budgetneutraal voor de Algemene 

Reserve.

PAK MO

16 3. sociaal 

domein

xt-66   In de rapportage verwijst het college naar een RIB WMO. Wanneer kunnen we die 

dan verwachten? (De vorige was niet erg representatief) Hoe werden in het vorige 

onderzoek de “wachttijden” voor de verschillende voorzieningen beoordeeld? (hulp in 

de huishouding, traplift, andere aanpassingen).

De RIB komt naar verwachting eind september/begin oktober naar de raad. 

Ten aanzien van de wachttijden: hier vragen we niet specifiek naar uit, we 

vragen in hoeverre de respondenten het eens zijn met de stelling "ik werd 

snel geholpen". Met deze stelling was 95% van de respondenten het eens.

PAK ZORG

16 Sociaal domein XT-66 Waarom worden deze woningaanpassingen nu pas gerealiseerd en welke 

aanpassingen betreft dit?

Het gaat om een grote woningaanpassing waarvan de aanvraag in 2021 

gedaan is. Aannemers hebben het erg druk en het duurt soms even voordat 

een opdracht uitgevoerd kan worden. Daarnaast betalen wij pas na 

gereedmelding van de opdracht. Dat betekent dus nadat de 

woningaanpassing volledig gerealiseerd is.

Lijst Borger ZORG

16 XT-66 660001 Overschrijding van 100.000 Euro bij woningaanpassingen . Opgestart in 2021 maar 

vertraagd. Wat zijn de redenen voor die vertaging?

Het gaat om een grote woningaanpassing waarvan de aanvraag in 2021 

gedaan is. Aannemers hebben het erg druk en het duurt soms even voordat 

een opdracht uitgevoerd kan worden. Daarnaast betalen wij pas na 

gereedmelding van de opdracht. Dat betekent dus nadat de 

woningaanpassing volledig gerealiseerd is.

Lijst Brunssum 

Lokaal

ZORG

17 3 XT-671 De pilot schuldhulpverlening aan ondernemers loopt tot eind 2022. In de eerste 6 

maanden hebben zich slechts 3 ondernemers gemeld. Verwacht u, gezien de 

recessie, een toename van het aantal meldingen in de tweede helft van 2022?

Een toename is realistisch: aan de orde zijn: start van terugbetalingen van 

teveel ontvangen compensatie Corona aan UWV en Belastingdienst, inflatie 

en de (extreem) gestegen energiekosten. Het specifieke moment dat 

ondernemers zich gaan melden is nog moeilijk te bepalen.

PvdA MO

17 3.1 XT761 Er heeft het verplichte onderzoek naar de cliëmtervaring Wmo plaatsgevonden, het 

doel was 75% tevredenheid, resultaat was 80%. Op welke termijn komt de RIB naar 

de raad? Staat hier ook een verklaring in over de 20% ontevredeenheid?

De RIB komt naar verwachting eind september/begin oktober naar de raad. 

Hierin staan de resultaten weergegeven. 

PvdA ZORG

18 3 671002 Er zijn voor de gemeente extra kosten vanwege hogere lonen vanwege landelijk 

besluit. Vragen: wordt de gemeente door het rijk voor deze extra kosten 

gecompenseerd; zo ja, wanneer en tot welk bedrag? Indien niet gecompenseerd 

wordt, gaat het om een structurele verhoging van het noodzakelijke Wmo-budget. 

Hoe en wanneer neemt de raad daar dan een besluit over?

Ja, hier staan extra inkomsten tegenover (zie bij financiële bijstellingen), te 

weten: de gemeente Brunssum ontvangt via de algemene uitkeringen van het 

Rijk extra middelen, ter dekking van de salarislasten binnen het zorgdomein 

Wmo en Jeugd. In 2022 betreft het: € 104.000, voor 2023 € 106.000, voor 

2024 € 108.000, voor 2025 € 112.000 en 2026 € 115.000.

PvdA MO

18 3. sociaal 

domein

xt-671 Er wordt enkele keren naar een motie van de 2
e
 kamer verwezen, die voor extra 

uitgaven voor gemeente zorgt. Staan er geen inkomsten tegenover? Zo ja, waar 

vinden we die? Zo nee, is daar overleg over

Ja, hier staan extra inkomsten tegenover (zie bij financiële bijstellingen), te 

weten: de gemeente Brunssum ontvangt via de algemene uitkeringen van het 

Rijk extra middelen, ter dekking van de salarislasten binnen het zorgdomein 

Wmo en Jeugd. In 2022 betreft het: € 104.000, voor 2023 € 106.000, voor 

2024 € 108.000, voor 2025 € 112.000 en 2026 € 115.000.

PAK MO

18 671001/002 xt671 wordt men daar ook voor gecompenseerd, Den Haag neemt motie aan. Geldt ook 

voor verder aanpassingen in het stuk betreffende de motie.

Ja, hier staan extra inkomsten tegenover (zie bij financiële bijstellingen), te 

weten: de gemeente Brunssum ontvangt via de algemene uitkeringen van het 

Rijk extra middelen, ter dekking van de salarislasten binnen het zorgdomein 

Wmo en Jeugd. In 2022 betreft het: € 104.000, voor 2023 € 106.000, voor 

2024 € 108.000, voor 2025 € 112.000 en 2026 € 115.000

Lijst Borger MO

19 3 XT-672 Waarom sluit u per 1 januari 2023 weer aan bij de regio Zuid-Limburg voor 

ambulante jeugdzorg, terwijl de aanpak van de gemeente Brunssum landelijk 

geroemd werd en als voorbeeld voor vele gemeenten gold?

In 2016 hebben wij een lijn uitgezet naar partnerschap en een meer 

preventieve aanpak. Die lijn maakte dat wij de inkoop van de ambulante 

jeugdhulp zelf ter hand te namen.Eenzelfde lijn is nu in het Transformatieplan 

door alle zestien gemeenten van Zuid-Limburg ingezet. Aangezien de aanpak 

van Zuid-Limburg hierdoor past binnen de visie van Brunssum heeft het vorig 

college begin dit jaar besloten om de ambulante jeugdhulp niet meer zelf in te 

kopen maar ook voor de inkoop van de ambulante jeugdhulp aan te sluiten 

bij de gezamenlijke inkoop van de 16 Zuid-Limburgse gemeenten.  Daarnaast 

werkten we alsnog via de arrangementensystematiek die vanuit Maastricht 

werd gebruikt, is het te duur om dit zelfstandig voort te zetten en sturen de 

landelijke ontwikkelingen op regionale samenwerking. 

PvdA MO
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20 3. sociaal 

domein

xt-672 Jeugdzorg: verschuiving van arrangementen enz. Wanneer krijgt de raad daar meer 

informatie over?

In juli hebben wij u geïnformeerd over de voortgang van het transformatieplan 

en de publicatie van de aanbesteding. Een van de aanbestedingen betrof de 

aanbesteding voor ontwikkelpartners waarmee de nieuwe aanpak wordt 

ontwikkeld. Het streven is per 1 januari 2024 over te gaan op deze nieuwe 

aanpak. Hoe die eruit gaat zien wordt in de loop van 2023 duidelijk. Zodra wij 

meer informatie ontvangen ontvangt de raad een RIB.

PAK MO

20 Sociaal domein XT-681 In het najaar van 2022 komt een raadsvoorstel naar de raad inzake de 

samenwerkingsafspraken. Ik lees dat er eind 2022/begin 2023 een skaeve huse 

gerealiseerd zal zijn. Is dit niet erg kortdag voor de raad om dit juist te kunnen 

beoordelen?

De vergunningaanvraag voor de Skaeve Huse loopt, deze is ingediend door 

Zorggroep Triade. De afspraak om Skaeve Huse te realiseren komt voort uit 

de visie Opvang en Beschermd Wonen die in januari 2018 door uw raad is 

vastgesteld. De samenwerkingsafspraken t.a.v. beschermd wonen hebben 

betrekking op de financiën en algemene afspraken tussen de 

Parkstadgemeenten in het kader van de nieuwe subsidiëring Beschermd 

Wonen vanaf 1 jan 2023. De Skaeve Huse vallen niet onder deze 

samenwerkingsafspraken, de realisatie van Skaeve Huse is eerder bepaald 

en wordt gefinancierd uit een ander budget (subsidie vanuit gemeente 

Heerlen). De buurt wordt tevens geïnformeerd en betrokken bij dit traject. 

Lijst Borger MO

21 3. sociaal 

domein

xt-681 Skaeve Huse. Goede bedoelingen, maar nog niet zo gemakkelijk!!! Meer informatie 

graag en de uitgangspunten toelichten???

De voorlopige uitgangspunten vindt u in de visie Opvang en Beschermd 

Wonen (zie raadsveragdering van 30 januari 2018 Gemeenteblad nr. 

2017/107 bijlage). Citaat: "Huisvesting voor mensen die niet regulier 

gehuisvest kunnen worden". De gedachte hierachter is het "realiseren van 

een gedifferentieerd aanbod aan voorzieningen met flexibele intensiteit van 

de ondersteuning". Op het moment zijn we in de regio Parkstad bezig met het 

definiëren van de doelgroep die onder Skaeve Huse zou vallen en het 

opstellen van de benodigde kaders. Zodra hier meer bekend over is, wordt u 

geïnformeerd via een RIB.

PAK MO

21 XT-681 2,2 Is al bekend waar die Skaeve Huse gerealiseerd gaan worden? De bedoeling is om de Skaeve Huse te realiseren op het terrein van de 

Zorggroep Triade. De vergunningaanvraag hiervoor loopt.

Lijst Brunssum 

Lokaal

MO

22 4 XT-71 Wanneer denkt u dat het Trendbreukprogramma Centering Pregnancy wel kan 

starten?

De twee verloskundigen-praktijken in Brunssum zijn nog niet geschoold en 

gestart met Centering Pregnancy. In januari 2023 worden de in Brunssum 

gevestigde praktijken geschoold. Dit geldt ook voor kraamverzorgenden. Na 

de scholing kunnen deze praktijken starten. 

PvdA MO

22 4 / 2.1 XT-71 Wat betekent dit voor het programma Kansrijke Start? Is de bedoeling dat Centering 

Pregnancy wel wordt voortgezet wanneer er ruimte voor is?

Centering Pregnancy is onderdeel van het brede programma Kansrijke Start; 

dit brede programma loopt door, evenals een van de onderdelen: Centering 

Pregnancy. De verloskundigen-praktijken hebben aangegeven dat zij uit 

eigen motivatie een bijdrage willen leveren maar ook ondersteuning van 

partners nodig hebben.  De kraamzorgorganisaties in Zuid-Limburg hebben 

besloten bij te dragen aan de bekostiging van Centering door een 

gereduceerd uurtarief te hanteren voor inzet van kraamverzorgenden als 

tweede begeleider van Centering groepen. Tevens wordt met andere 

partners zoals bijvoorbeeld ziekenhuizen, verzekeraars en de Academie 

Verloskunde onderzocht of en hoe zij kunnen bijdragen aan duurzame 

bekostiging.

VVD MO

22 710002 Wat wordt bedoeld met inhaal vervangingsvraag? Dat betekent dat in de coronaperiode niet alle AED's volgens planning 

werden vervangen. 

Lijst Borger MO
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25 6 XT-62 Is het aanhouden van het noorderhuis voor het wijgericht werken zinvol gezien er niet 

veel activiteiten plaatsvinden die betrekking hebben tot het wijkgericht werken? 

Daarnaast is het gebouw frequent gesloten tijdens regulieren openingstijden, 

stookkosten zijn enorm en zullen alleen maar stijgen en uitbreiding van activiteiten 

stagneert doordat er bepaalde aanpassingen aan het gebouw niet worden uitgevoerd.

In het gebouw vinden diverse activiteiten plaats waarbij met name de laatst 

gestarte activiteiten een hele duidelijke binding hebben met wijkgericht 

werken (o.a. bezoek van de provincie naar aanleiding van geluidsoverlast 

buitenring bij flatcomplex en een maal per twee weken aanwezigheid van 

servicepunt vrijwilligerscentrale). 

Het gebouw is in tegenstelling tot hetgeen wordt aangegeven iedere dag 

geopend tijdens de reguliere openingstijden (en vaak ook nog langer of zelfs 

in de avonduren).

Op vraag of je het Noorderhuis moet aanhouden zal bij de verdere 

doorontwikkeling een antwoord moeten worden gegeven waarbij zaken als 

o.a. hoge stookkosten, er geen aanpassingen/                         

verduurzamingswerkzaamheden aan het gebouw op de planning staan in 

2022-2023, de verminderde toeloop en het dagelijks zitting nemen in 

bestaande gebouwen in de wijk een rol moeten spelen.

Lijst Borger MO

25 6 XT-62 Wat zijn de beraamde stookkosten van het Noorderhuis voor 2022-2023? En welke 

verbeteringen worden er uitgevoerd aan het gebouw en wanneer?

Antwoord volgt. Ambtenaar is met vakantie. Lijst Borger MO

25 6 / 2.1 XT-62 Wat is de voortgang? In de afgelopen maanden is er sprake van een verminderde toeloop. Er is 

derhalve voor gekozen om zelf meer de wijk in te gaan en door in gesprek te 

komen met de inwoners te ontdekken waar de behoefte zit. Hierbij hebben de 

4 straathoekcessies, georganiseerd door het buurtnetwerk, een belangrijke 

bijdrage geleverd. 

Uit deze manier van werken zijn er een aantal resultaten behaald die passen 

binnen het wijkgericht werken, denk hierbij aan het organiseren van een dag 

om samen met de inwoners hun wijk onkruidvrij te maken en het opzetten 

van een vragenlijst om een goed beeld te krijgen welke problemen de 

inwoners ervaren van een flatcomplex.

Als laatste zijn er diverse klussen opgepakt, aangeleverd vanuit verschillende 

gremia. Het is de bedoeling om te onderzoeken of deze klussen kunnen 

worden ingebed in het wijkgericht werken, waarbij ze meer dan nu dagelijks 

en “zichtbaar” worden uitgevoerd door de wijkmanager en zijn team, welke 

hoofdzakelijk in de wijk acteren in plaats van op kantoor.

VVD MO

25 6 wijkger etc. xt-61 waarom is nog geen uitvoering gegeven aan valpreventie bij ouderen en aanpak 

eenzaamheid?

Het plan van aanpak eenzaamheid is in voorbereiding. Er is samen met 

Movisie, het CMWW en SamenKracht zorgvuldig gewogen hoe we dit op de 

meeste effectieve wijze aan gaan pakken. We gaan onze professionals en 

vrijwilligers in de wijken trainen in het herkennen en aanpakken van 

gevoelens van (chronische) eenzaamheid. Hier beginnen we mee in oktober 

2022 en dit loopt door in 2023 (dat het plan tegen eenzaamheid helemaal 

uitgesteld wordt staat foutief opgenomen in 2e Berap). Ten aanzien van 

valpreventie: deze financiële bijstelling komt voort uit de meicirculaire. Plan 

van aanpak valpreventie is in voorbereiding. 

PAK MO

25 6 wijkger etc. xt-62 Wijkgericht werken - pilot. Wat was de geplande einddatum? Hoeveel jaar schuift het 

dan nu op? Wat is nu de beoogde einddatum??
De beoogde einddatum is nog steeds einde 2024. PAK MO

25 Wijkger werken XT-62 Waarom heeft dit wervings & selectieproces zo lang geduurd en dit hele plan dus 

vertraging heeft opgelopen?

Medio december 2021 heeft de raad akkoord gegeven voor de door 

ontwikkeling van wijkgericht werken en frictiebudget voor een periiode van 3 

jaar. Het opstarten van het werving en selectieproces startte daarom pas 

begin 2022. Het werving en selctie proces duurt vanaf het openstellen van 

een vacature 3 maanden of langer. (reactietermijn minstens 2 weken; 

brievenselectie en organisaie 1 week; voeren van gesprekken 2 weken; 

arbeidsvoorwaardengesprek 1 week; opzegtermijn tenminste 1 maand mits 

vóór de 1ste van de maand opgezegd). Afhankelijk van de opzegtermijn 

(veelal 2 maanden) en vakanties duurt dit proces langer. 

Lijst Borger MO

27 7 XT-21 Komt de extra €195.000voor het vervangingskrediet uit de Algemene Reserve? De kapitaallasten hiervan ( circa € 6.000) komen ten laste van de Algemene 

Middelen.

SP OPBRMT
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27 7. verkeer xt-21 kunnen wij de monitoring van de verkeersbelasting terugvinden in het Mobiliteitsplan 

als pas in oktober de 2e monitoring plaatsvindt? Zo niet, wat is dan het vervolg 

hierop?

Verkeersmonitoring, dus het tellen van voertuigen door middel van tellussen, 

valt onder beleidsuitvoering. We doen dit nu om de verkeersmodellen te 

actualiseren en om de effecten van de Buitenring te meten. Daarover staat 

wat algemene zaken in het Mobiliteitsplan maar niet de concrete uitkomsten 

van de tellingen. U kunt via de griffie indien u dat wenst de resultaten 

opvragen van de resultaten uit 2022.

PAK ROV

27 7. verkeer xt-21 op diverse plekken in deze rapportage worden wij geconfroteerd met een verhoogd 

inflate percentage van 12,5%. Zoals ook hier bij het vervangingskrediet MOP-wegen. 

Waarop is dit percentage gebaseerd en wat is de actuele stand van zaken?

Deze is gebaseerd op de door CBS opgestelde prijsindex voor het 

deelgebied grond, weg- en waterbouw. Deze geeft inzicht in de prijsindex van 

de kosten loon, materiaal en materieel. De toename van 12,5 % betreft de 

prijsindexatie over de periode januari 2022 tot april 2022. Tijdens het indienen 

van de cijfers voor de 2e Berap was april de laatste actuele staand. De meest 

actuele stand betreft juli 2022. Deze ligt 0,6% hoger dan de stand van april 

2022.

PAK OPBRMT

27 7. verkeer xt-21 Op verschillende plekken worden de budgetten opgehoogd met 12,5 %. Dat lijkt op 

een generieke maatregel, terwijl er beslist verschillen zijn. De kosten van 

groenonderhoud zullen anders stijgen dan onderhoud van asfalt. Kunt u een 

onderbouwing geven op basis van de afgelopen 6 maanden?

Deze is gebaseerd op de door CBS opgestelde prijsindex voor het 

deelgebied grond, weg- en waterbouw. Deze geeft inzicht in de prijsindex van 

de kosten loon, materiaal en materieel. De toename van 12,5 % betreft de 

prijsindexatie over de periode januari 2022 tot april 2022. Tijdens het indienen 

van de cijfers voor de 2e Berap was april de laatste actuele staand. 

PAK OPBRMT

27 XT-21 Is er ivm de huidige onveilige situatie aan de maastrichterstraat trichterweg rekening 

gehouden met kosten voor eventuele herstelwerkzaamheden of zelfs een 

herinrichting van deze wegen?

Een herinrichting of mogelijke herstelwerkzaamheden is op dit moment niet 

aan de orde. Er is dan ook geen rekeningen gehouden met 

herstelwerkzaamheden of herinrichting van de Trichterweg of 

Maastrichterstraat. Onder de aanwonende is een enquête uitgezet en naar 

verwachting wordt het college begin oktober geïnformeerd over de resultaten/ 

uitkomst van deze enquête. 

Lijst Borger OPBRMT

28 7 XT-22 Komt de fietsenstalling er nu echt in 2023? Op dit moment wordt gekoerst op het opstarten van een pilot voor de 

fietsenstalling voor de duur van 3 jaren in de Kerkstraat. Wij verwachten dat 

we in het laatste kwartaal tot overeenstemming komen met de pandeigenaar 

en in Q1 2023 live gaan met de fietsenstalling. 

PvdA ROV

28 7 XT-22 Ik begrijp dus goed dat dit de laatste keer is dat €100.000 gereserveerd voor de 

fietsenstalling overgeheveld zal worden?

Alvorens definitief/permanent te investeren in een fietsenstalling wordt gestart 

met een pilot van 3 jaren om te onderzoeken wat de behoefte is en hoe e.e.a. 

feitelijk het beste georganiseerd kan worden. De middelen dienen dan ook de 

komende 3 jaren beschikbaar te blijven.

SP ROV

28 7 XT-22 Kan ik ergens een specificatie vinden van de kosten voor de fietsenstalling? 

€100.000 is een pittig bedrag, waar gaan die kosten allemaal in zitten?

Na het onderhandelproces zal het college een besluit nemen over de 

voorgestelde pilot. In dit voorstel zal ook een duiding komen over de 

financiële inzet. Hierbij kunnen wij nu wel al aangeven dat e.e.a. gaat zitten in 

(bemensing, faciliteiten (hellingbaan etc.), reclameuitingen, beveiliging en 

huur.

SP ROV

28 7. verkeer xt-21 Realiseer nu eindelijk de fietsenstalling en spreek svp niet meer van 'zeer 

waarschijnlijk'!!! Het is een wezenlijk onderdeel van het Mobiliteitsplan!!!

Op dit moment wordt gekoerst op het opstarten van een pilot voor de 

fietsenstalling voor de duur van 3 jaren in de Kerkstraat. Wij verwachten dat 

we in het laatste kwartaal tot overeenstemming komen met de pandeigenaar 

en in Q1 2023 live gaan met de fietsenstalling. 

PAK ROV

28 7. verkeer xt-21 De N276 is een provinciale weg. Voor welk wegvak geldt de overdracht??? Wat is de 

reden?

Overdracht betreft het gedeelte tussen de Kennedylaan en Emmaweg. De 

reden voor de overdracht is dat door het openen van de Buitenring, de 

regionale functie van dit wegvak is komen te vervallen en deze nu een 

gebiedsontsluitende functie heeft. Hiervoor is de gemeente vanuit oogpunt 

van functionaliteit de aangewezen wegbeheerder. De Provincie  Limburg 

wenste daarom het beheer en onderhoud over te dragen aan de gemeente 

Brunssum.

PAK OPBRMT

28 Verkeer, 

vervoer en 

waterstaat

XT-22 WE maken een behoorlijk bedrag vrij voor deze fietsenstalling. Staat de capaciteit 

van deze stalling in verhouding met het (dalende) aantal bezoekers van het centrum 

en op welke manier is dit berekend?

Juist om deze reden wordt een projectmatige pilot aanpak opgestart. Op deze 

manier kunnen we monitoren wat de behoefte is en de ervaringen zijn onder 

de gebruiker. Na afronding van de pilot wordt uw bestuur een voorstel 

gedaan, op basis van ervaringsgegevens, over mogelijke permanente 

voortzetting van het initiatief.

Lijst Borger ROV
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28 XT-21 Niets te lezen over reconstructie Maastrichterstraat. Veel commotie over inrichting 

fietspaden en trottoir. Worden de fietspaden en trottoirs opnieuw aangelegd en zo ja 

wanneer en zo nee waarom niet?

Een herinrichting of mogelijke herstelwerkzaamheden is op dit moment niet 

aan de orde. Er is dan ook geen rekeningen gehouden met 

herstelwerkzaamheden of herinrichting van de Trichterweg of 

Maastrichterstraat. Onder de aanwonende is een enquête uitgezet en naar 

verwachting wordt het college begin oktober geïnformeerd over de resultaten/ 

uitkomst van deze enquête. 

Lijst Brunssum 

Lokaal

OPBRMT

29 8 XT-51 Wanneer denkt u dat het Huis van de Sport de onderzoeksresultaten of  IKS in Zuid 

Limburg haalbaar is i.p.v. IKS Parkstad kan presenteren?

Momenteel vinden er oriënterende gesprekken plaats tussen IKS Parkstad, 

IKS Westelijke Mijnstreek, IKS Limburg en gemeente Voerendaal (als 

mogelijk nieuw aan te haken gemeente) om te onderzoeken of deze 

samenwerking haalbaar en wenselijk is. Vervolg is gepland op 29 september.

PvdA MO

29 8 XT-51 Hoe wordt het bewegingsprogramma voor 55+ers gecommuniceerd naar de 

doelgroep?

Dit zal gebeuren via de gebruikelijke kanalen van afdeling communicatie, via 

de wijkmanagers en bijhorende buurtnetwerkteams alsook via posters die op 

plekken waar de doelgroep veel komt worden opgehangen.

SP MO

29 8/ 1.3 XT-51 

sportbeleid en 

activering

Naar mijn mening worden de senioren met de 2de gezonde basisschool in deze 

alinea door elkaar gehaald en is er een correctie nodig. Correctie of toelichting. 

Correctie: 1.3 Senioren te stimuleren om te gaan genieten van sport & 

bewegen. 1.4 Brunssum biedt ook personele ondersteuning bij een 2de 

basisschool van de Toekomst (€ 14.000,- structureel). 1.5 Door deelname 

aan het project IKS (Iedereen Kan Sporten) is er een match tussen het sport- 

en beweegaanbod voor mensen met een beperking en de behoefte daartoe.

VVD MO

29 Sport, Cultuur 

en recreatie

XT-51 We gaan een tweede gezonde school van de toekomst aanwijzen. Wat zijn de 

resultaten van de eerste gezonde school van de toekomst. Volgens mij hebben we 

deze nog niet gezien?

Tijdens de pilotperiode van de Gezonde Basisschool van de Toekomst (GBT) 

is dit concept gemonitord door de Universiteit van Maastricht. Conclusie van 

dit onderzoek was dat een gezonde levensstijl (bewegen/gezond eten) 

bijdraagt aan betere schoolprestaties van de kinderen. Ook bij de eerste GBT-

school zien we deze resultaten terug komen. De resultaten van het 

onderzoek waren dusdanig positief dat ze hebben geleid tot de uitbreiding 

van het aantal GBT-scholen. De meerwaarde is aangetoond,  daarom worden 

de resultaten nu niet verder gemonitord. 

Lijst Borger MO

30 8 521004 De geraamde besparing wordt teruggedraaid, maar moeten we niet ook extra 

reserveren? Voor de hogere energielasten? 

Dat zijn twee zaken die los van elkaar staan. In de 1e berap zijn de hogere 

energielasten al zoveel mogelijk verwerkt. En ook in de begroting 2023 e.v. 

zal de stijging van de energielasten meegenomen worden.

PvdA ROV

30 8 3.1 Er is extra aandacht voor de groep 4-12 jarigen, terecht! Maar de groep daarboven? 

Gaan we daar ook extra in investeren? Aangezien deze het het zwaarst hebben 

gehad door Corona. Zo ja, wat zijn de plannen? Zo nee, waarom niet? 

4-12 jarigen is de doelgroep zoals beschreven in het plan van aanpak JOGG 

Brunssum. Dit sportstimuleringsprogramma heeft buiten de stimulering ook 

een preventieve kant, zodat de kinderen op oudere leeftijd deze stimulatie 

niet meer of minder nodig hebben. Verder komt er een nieuwe sportnota, 

voor deze nota zal ook gekeken worden naar eventuele behoeften van 

andere doelgroepen.

PvdA MO

30 8 XT-52 Was voornoemde besparing van €100.000 onvoorzien? In de begroting 2020 was een bezuinging opgenomen van structureel € 

100.000,- vanuit de gedachte dat door het multifunctioneel maken en/of deels 

afstoten van verenigingsgebouwen en sportaccommodaties, de kosten 

zouden afnemen. Deze bezuiniging was nog niet verder uitgewerkt, dat zou 

gebeuren via het nieuwe accommodatiebeleid. Bij het opstellen van het 

accommodatiebeleid is gebleken dat de noodzakelijke financiële middelen 

van de onderhoudsbegroting 2022 efficiënt en effectief worden ingezet. Om 

die reden is de structurele besparing niet reëel.

SP ROV

30 8. sport xt-52 Wat is er concreet gedaan aan verwezenlijking van het accomodatiebleid tot nu toe? In het accommodatiebeleid staat vermeld dat ieder jaar een wijk onder de 

loep wordt genomen dit jaar (2022) is dat de wijk West. Voor West zijn in 

uitvoering: Haalbaarheidsonderzoek nieuwbouw VV De Leeuw, onderzoek 

naar eventuele vervangende huisvesting schutterij St. Gregorius, 

haalbaarheidsstudie tennisvereniging ATIVU, haalbaarheidsstudie 

Tafeltennisvereniging Brunssum (gymzaal Planeetstraat). Daarnaast zijn de 

volgende projecten opgestart: haalbaarheidsstudie zwembad De Bronspot, 

haalbaarheidsstudie tennisvereniging LTCB.

PAK ROV
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30 XT-52 521004 Geen mogelijkheden gevonden  voor structureel  besparingen van 100.000 Euro. 

Graag uitleg hierover.

In de begroting 2020 was een bezuinging opgenomen van structureel € 

100.000,- vanuit de gedachte dat door het multifunctioneel maken en/of deels 

afstoten van verenigingsgebouwen en sportaccommodaties, de kosten 

zouden afnemen. Vervolgens is het accommodatiebeleid opgesteld en 

vastgesteld (raad 26 januari 2022). Bij het opstellen van het 

accommodatiebeleid is gebleken dat de noodzakelijke financiële middelen 

van de onderhoudsbegroting 2022 efficiënt en effectief worden ingezet. Om 

die reden is de structurele besparing niet reëel. Gelet op de actualiteit, is het 

college zich bewust van de urgentie om incidentele en/of structurele 

besparingsmogelijkheden nogmaals kritisch te bekijken. Dit betekent dat, 

mochten zich de komende jaren incidentele of structurele 

besparingsmogelijkheden voordoen, bij de verdere uitwerking en uitvoering 

van het accommodatiebeleid, wij die aan uw raad zullen voorleggen.

Lijst Brunssum 

Lokaal

ROV

30 sport accom. Wat wordt er precies bedoeld met dat er geen mogelijkheden zijn gevonden? 

Taaltechnisch begrijpen we deze zin niet.

In de begroting 2020 was een bezuinging opgenomen van structureel € 

100.000,- vanuit de gedachte dat door het multifunctioneel maken en/of deels 

afstoten van verenigingsgebouwen en sportaccommodaties, de kosten 

zouden afnemen. Vervolgens is het accommodatiebeleid opgesteld en 

vastgesteld (raad 26 januari 2022). Bij het opstellen van het 

accommodatiebeleid is gebleken dat de noodzakelijke financiële middelen 

van de onderhoudsbegroting 2022 efficiënt en effectief worden ingezet. Om 

die reden is de structurele besparing niet reëel. Gelet op de actualiteit, is het 

college zich bewust van de urgentie om incidentele en/of structurele 

besparingsmogelijkheden nogmaals kritisch te bekijken. Dit betekent dat, 

mochten zich de komende jaren incidentele of structurele 

besparingsmogelijkheden voordoen, bij de verdere uitwerking en uitvoering 

van het accommodatiebeleid, wij die aan uw raad zullen voorleggen. 

Lijst Borger ROV

31 8 521004 Wat is het doel van het haalbaarheidsonderzoek ATIVU en LCTB? Doel van de haalbaarheidsstudie is te bezien of beide verenigingen op eigen 

kracht verder kunnen, verplaatsen naar een andere locatie in de wijk of in de 

toekomst kunnen fuseren. Alle opties staan nog open.

PvdA ROV

31 8. sport xt-53 op pagina 31 en 32 zien we 2 verschillende bedragen opgenomen voor invulling 

programma OLT. Wat is nu de realiteit? En kunnen wij een overzicht krijgen waar de 

kosten in ge"nvesteerd zijn?

Het theater is enorm gegroeid, hetgeen meer opgaven met zich mee brengt, 

zowel artistiek als zakelijk. In 2022 is 12.500,00 extra opgenomen  voor het 

podiumprogramma. Voor 2022 is daarnaast voor de professionalisering van 

de bedrijfsvoering€ 15.000,- opgenomen. Verder wordt er € 20.000,- 

structureel opgenomen voor de kwaliteitsverhoging van de programmering.

PAK MO

31 8. sport xt-53 graag meer uitleg over juridische en praktische problemen inzake revolverend fonds 

Brikke Oave en OLT?

De middelen in het revolverend fonds moeten worden verstrekt onder niet-

marktconforme voorwaarden. Deze nieuwe regeling wordt daarom 

meegenomen in de herijking van de subsidieverordening, De 

subsidieverordening kan dan de wettelijke grondslag vormen. Dan krijgt het 

fonds meer de eigenschap van een subsidieregeling. 

PAK MO

32 8. sport xt-53 de Voorjaarsbrief wordt  genoemd. Die is niet besproken in de raad. Dus 

besluitvorming vindt pas plaats binnen de begroting. Of ziet u dit anders?

De voorjaarsbrief is destijds wel besproken. Voorjaarsbrief 2021 is  vorig jaar 

in de Raad geweest en geaccordeerd. Het besluit is dus toen genomen.

PAK MO

33 8 XT-53 Ik neem aan dat de vertraagde uitrol van de cultuurprojecten en de achterstanden in 

het aanbod een gevolg zijn van Corona en derhalve onvoorzien?

Voor de podiumprodukties geldt inderdaad dat de achterstanden onvoorzien 

zijn opgelopen ten gevolge van de coronacrisis waardoor mensen niet samen 

konden komen. Voor de beeldende kunst ligt dat anders. Daar is door de loop 

der jaren heen nu sprake van achterstallig onderhoud.

SP MO

33 8 XT-57 Dat realisatie van de Akkerbrug dit jaar niet zou plaatsvinden was voorzien? Er lopen gesprekken met de Provincie inzake het beschadigde talud. 

Daarnaast gaan er ambtelijke en bestuurlijke overleggen plaatsvinden met de 

Provincie en de gemeente Beekdaelen. Zoals in het coaltieakkoord vermeld 

komt het college voor eind 2023 met een plan voor de Akkerbrug.

SP ROV

33 8 XT-57 Hoe kan een indexatie een kostendaling teweegbrengen bij de Leisure Lane? Een 

onverwachte meevaller?

De aanname dat indexatie een kostendaling teweeg brengt is incorrect. Op 

dit product staan 2 budgetten gesommeerd. Omdat het budget van de brug 

over de Akkerweg (€400.000) wordt overgeheveld naar 2023 treedt er een 

verlaging op van - €400.000 + € 39.778= - € 360.000.

SP ROV



Paginanr. Programma / 

paragraaf

Taakveld 

(nummering)

Vraagstelling Beantwoording Fractie Afdeling

33 8 sport xt-57 Klopt het dat u de kosten Leisurelane afraamd van de reservering 4 ton realisering 

Akkerwegbrug? Zo ja, waarom doet u dit? 

Nee dat klopt niet.Zowel de leisurelane als de Akkerwegbrug staan in de 

begroting op hetzelfde product. In de 2e berap worden mutaties op 

productniveau weergegeven. Daarom lijkt het misschien zo dat uitgewisseld 

wordt maar dat is dus niet het geval.

PAK ROV

33 groen en recr. Vwb de plantsoenen is er een prijsstijging van 12,5% aan wat voor producten moeten 

we dan denken?

De 12,5% is gebaseerd op de door CBS opgestelde prijsindex voor het 

deelgebied grond, weg- en waterbouw. Deze geeft inzicht in de prijsindex van 

de kosten loon, materiaal en materieel. De toename van 12,5 % betreft de 

prijsindexatie over de periode januari 2022 tot april 2022. 

Lijst Borger OPBRMT

33 groen en recr. De 26.000 is wel een behoorlijke stijging kunt u ons concrete voorbeelden noemen 

waarom die prijsstiging zo behoorlijk is.

Deze 26.000 is gebaseerd op de door CBS opgestelde prijsindex voor het 

deelgebied grond, weg- en waterbouw. Deze geeft inzicht in de prijsindex van 

de kosten loon, materiaal en materieel. De toename van 12,5 % betreft de 

prijsindexatie over de periode januari 2022 tot april 2022. 

Lijst Borger OPBRMT

35 Klimaatbeleid, wat gaat de gemeente doen voor het geld dat dit jaar al ingezet wordt 

(waar is dat te vinden)? Het restant budget voor later bestemd maar besteding vindt 

plaats om basis van informatie die in dit jaar verzameld wordt. 

Middelen uit het klimaatakkoord zijn bedoeld om uitvoering te geven aan de 

opgenomen taken. Het ROB heeft onderzoek gedaan naar de 

uitvoeringskosten tav de benodigde capaciteit voor het klimaatakkoord. Dit 

heeft betrekking op de bebouwde omgeving, mobiliteit, elektriciteit, 

processen, onderzoeken en communicatie. Tot op heden is geen 

duidelijkheid gegeven over de hoeveelheid middelen die gemeentes per jaar 

krijgen hiervoor. In de laatste meicirculaire is een eerste bedrag ontvangen. 

Zicht op structurele middelen is er nog niet maar wordt wel verwacht tegen 

het einde van dit jaar. Daarnaast zijn er ook nieuwe Rijkprogramma's 

waardoor de gemeente extra taakstellingen heeft gekregen voor bijv. het 

aanpak van gemeentelijk vastgoed. Er is al een RES waaraan gewerkt word. 

Ook worden er stappen gezet voor de Transitievisie Warmte 2.0. Uitvoering 

daar aan geven vraagt capaciteit. Dit gelt ook voor bijv.  laadpalenbeleid, 

verduurzamen gemeentelijk vastgoed enz. De middelen die in 2022 ingezet 

worden, worden ingezet voor de RES, klimaatadapatie en circulaire 

economie. Ook is een deel van de middelen gebudgetteerd voor een PvA 

voor het verduurzamen van het gemeentelijk vastgoed en het inbedden van 

duurzaamheid bij de afdeling Openbare Ruimte.  Het budget dat is 

overgeheveld naar 2023 zal worden benut voor verdere uitwerking van deze 

plannen. 

PvdA ROV

38 xt32 In de RIB staat bij verduurzamen dat kopers een optie hebben voor zonnepanelen 

en/of warmte pompen wil je verduurzamen zal je concequent moeten zijn en deze 

opties omzetten tot verplichting.

In dit project kunnen wij de verplichting tot het installeren van zonnepanelen 

en/of warmtepompen vanuit onze publiekrechtelijke bevoegdheden niet 

opleggen aan de projectontwikkelaar.

De projectontwikkelaar realiseert een casco-gebouw waarbij de bedrijfsunits 

worden doorverkocht aan derden. De ingediende aanvraag voor 

omgevingsvergunning is door de vakafdeling getoetst aan de BENG-norm uit 

het Bouwbesluit en voldoet aan deze norm. De optie tot het installeren van 

zonnepanelen en/of warmtepomp is aan de toekomstige kopers aangeboden 

door de projectontwikkelaar en is daarmee privaatrechtelijk van aard. Het 

besluit tot (toekomstige) installatie van zonnepanelen en/of warmtepomp ligt 

bij de toekomstige eigenaren van de bedrijfsunits. Constructief gezien zijn de 

daken voorbereid voor toekomstige zonnepanelen. In de meeste gevallen is 

er sprake van ‘lichte bedrijfsactiviteiten’ zoals opslag en/of werkplaats waarbij 

het energieverbruik beperkt is (max. 3 x 50 Ampere). De keuze om te 

investeren in zonnepanelen en/of warmtepomp hangt naast het verwachte 

energieverbruik af van factoren als de ontwikkeling van de energietarieven, 

goedkeuring van de netbeheerder, de afbouw van de salderingsregeling en 

de criteria in fiscale regelingen.

Lijst Borger ROV

39 10 XT-34 Ontvangt de raad een evaluatie over de gehouden voorjaarskermis? Ja. In september wordt ambtelijk met de evaluatie begonnen. VVD ROV

40 11 xt-81 Hoe kan het dat in de begroting 2022 geen bedrag is opgenomen voor het schrijven 

van bestemmingsplannen terwijl dit al jaren door externen wordt uitgevoerd?

Zoals in de 2e berap al wordt toegelicht is dit abusievelijk over het hoofd 

gezien bij het opstellen van de begroting 2023 e.v. 

PvdA ROV



Paginanr. Programma / 

paragraaf

Taakveld 

(nummering)

Vraagstelling Beantwoording Fractie Afdeling

40 11 XT-81 Als het schrijven van bestemmingsplannen standaard uitbesteed wordt, hoe kan het 

budget daarvoor abusievelijk niet opgenomen zijn in de begroting?

Zoals in de 2e berap al wordt toegelicht is dit abusievelijk over het hoofd 

gezien bij het opstellen van de begroting 2023 e.v. 

SP ROV

42 12 XT-010 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de overdracht N276 vanut de provincie 

naar de gemeente Brunssum?

De acte van levering is op 27 juni van dit jaar gepasseerd. Hiermee is de 

N276 formeel overgedragen naar de gemeente brunssum

VVD OPBRMT

42 12 XT-010 Wanneer in de herinrichting van de N276 na overdracht aan de gemeente gepland? De voorbereidingen voor de herinrichting zijn lopende. Herinrichting van de 

N276 staat gepland in 2023.

VVD OPBRMT

44 12. algemene 

dekking

xt-04 Voorheen raamden we toch voor elk jaar een budget voor het actualiseren van 

bestemminsplannen. Zijn we dat nu dan voor de eerste keer vergeten???  
Zoals in de 2e berap al wordt toegelicht is dit abusievelijk over het hoofd 

gezien bij het opstellen van de begroting 2023 e.v. 

PAK ROV

46 12 40000 Lezen wij het goed dat er uitgegaan wordt van een ziekteverzuim van 550.000 dit 

jaar? Wat was dit voorgaande jaren?  

In de begroting is €250.000 opgenomen voor (vervanging) ziekteverzuim. 

Vervolgens is in de 2e Brap nog €100.000 gevraagd. In totaal dus €350.000. 

Er is pas vanaf 2022 een pot voor vervanging langdurig ziekteverzuim in de 

begroting opgenomen. Voorafgaande jaren hadden we deze niet. Omdat het 

ziekteverzuim de laatste jaren is gestegen is deze pot in het leven geroepen 

om vervanging voor langdurig ziekteverzuim te kunnen opvangen. 

Ziekteverzuimpercentages, in 2020:8,07%, in 2021: 6,81%, Q2 2022: 5,58%.

PvdA BZ

46 12 XT-04 Waarom is er een verhoogde bijdrage aan het Fonds GGU? Is dit onvoorzien en was 

het niet te vermijden of uit te stellen geweest?

De verhoogde bijdrage heeft te maken met:

a. de jaarlijkse indexatie op basis van de CPB indexcijfers conform 

besluitvorming in 2020;

b. de toevoeging van nieuwe structurele diensten op gebied van:

1. Digitale Veiligheid: ENSIA en versterking informatiebeveiligingsdienst IBD

2. Digitale transitie Common Ground; regie op beheer API’s ;

3. Contractbeheer specialistische zorg

4. WOZ-Datacenter

De Algemene ledenvergadering van de VNG heeft op 29 juni 2022 in haar 

vergadering het voorstel voor de verhoging (totale GGU begroting 2023 en 

financiële bijdrage Fonds GGU) met 99,41% aangenomen. Zowel de 

indexering als de nieuwe structurele diensten waren niet te vermijden of uit te 

stellen. Het betreft diensten die juist ontwikkeld zijn binnen reeds bestaande 

gebieden, zodat voldaan kan worden aan wettelijke verplichtingen c.q. 

kwaliteitsnormen. De kosten zijn door de VNG bij de GGU-begroting 2023 

doorberekend in de financiële bijdrage Fonds GGU en waren voor de 

individuele gemeenten eerst na de ALV van 29 juni 2022 (en daarmee de 

vaststelling van begroting en financiële bijdrage) duidelijk en daardoor 

financieel onvoorzien. De financiële bijdrage wordt in 2022 betaalbaar gesteld 

voor 2023.

SP BZ

46 12. algemene 

dekking

xt-04 graag uitleg over het IKB gedeelte bij de CAO. Wat houdt dit in? Het IKB (Individueel Keuze Budget) is een onderdeel van het salaris van 

onze medewerkers. Het IKB is opgebouwd uit: 8% vakantiegeld, 6,75% 

eindejaarsuikering, 1,5% levensloopuitkering, 0,8% bovenwettelijk verlof dat 

in geld is uitgedrukt. Medewerkers kunnen dit maandelijks vrij besteden. 

Medewerkers die verlof hebben verkocht na 1-1-2020, hebben te weinig IKB 

uitbetaald gekregen (het personeelsinformatiesysteem heeft met een foutief 

uurtarief gerekend vanaf invoering WNRA 1-1-2020). Deze omissie is 

hersteld en hier zijn kosten mee gemoeid.

PAK BZ

46 12/ XT-04 040000; hie is de aanvullende 145 k opgebouwd; welk deel is correctie IKB van de 

nieuwe Cao en welk deel is ziekteverzuim? 

Op pagina 46 staat erbij dat €46.000 is vanwege IKB (herstellen van omissie 

i.v.m. kopen en verkopen verlof), het resterende is voor ziekteverzuim 

(€100.000) i.v.m. ziektevervanging (zieke medewerker valt langdurig uit, werk 

moet opgevangen worden d.m.v. inhuur derden en kost ongeveer 1,5x zoveel 

als een reguliere medewerker)

VVD BZ

48 12 42000 Inschakeling van een beveiligingsfunctionaris, werd dat voorheen niet gedaan door 

een Boa? En zo ja, waarom is dit nu veranderd?  
Klopt, in het verleden werd door BOA's toezicht gehouden. Doordat er echter 

steeds minder zichtbaar blauw op straat aanwezig is, heeft de Raad de wens 

uitgesproken om extra BOA's in te zitten. Omdat object en 

personeelsbeveiliging geen kerntaak is voor onze BOA's, is sinds de Covid-

19 pandemie gekozen voor het inzetten van een externe 

beveiligingsfunctionaris in relatie tot ons personeel, tijdens de avond 

openstelling van de Gemeentewinkel.

PvdA PBDNST
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48 12 XT-04 Om wat voor juridische procedures gaat het waarvoor meer geld nodig is voor 

rechtsbescherming?
Het budget Rechtsbescherming, kostensoort Honoraria, is onder meer 

bedoeld voor het voeren van (gerechtelijke) procedures, het inwinnen van 

adviezen (juridisch of anderszins) in complexe zaken alsmede t.b.v. de 

veroordeling in de vergoeding van proceskosten. Dit zijn uitgaven die vaak 

moeilijk voorshands te plannen zijn. In 2022 zijn er een aantal specifieke 

kwesties geweest, die ertoe geleid hebben dat we incidenteel flinke kosten 

hebben moeten maken. Denk hierbij aan diverse integriteitskwesties, 

waarvoor externe (onderzoeks)bureaus zijn ingeschakeld. Verder werden we 

in 2022 geconfronteerd met een aansprakelijkstelling van een oud-

werknemer en is er nog een personele kwestie geweest, waarvoor extern 

advies is ingewonnen en waarbij een regeling is getroffen. Ook zijn we in 

2022 in een aantal (gerechtelijke) procedures in het ongelijk gesteld, waarbij 

we zijn veroordeeld tot een vergoeding van de kosten van de in het gelijk 

gestelde partij.

SP BZ

51 12. algemene 

dekking

xt-07 De raad wordt gevraagd in te stemmen met een verhoging van het 

vervangingskrediet wegen? Dat is het enige beslispunt, terwijl toch meer budgetten 

met 12,5 % wordt verhoogd. Wat is het verschil? Moeten we daar niet één beslispunt 

van maken??? 

Voor het vervangingskrediet is een apart beslispunt gemaakt aangezien dit 

bedrag (€ 195.000,-) binnen de 2e BeRap 2022 niet terugkomt op een 

Taakveld. Alleen de kapitaallasten die betrekking hebben op dit krediet 

worden opgenomen op het taakveld XT-21. Voor de Raad is de vaststelling 

van de 2e BeRap 2022 inzake de voorgestelde wijzigingen op de diverse 

taakvelden een beslispunt als ook de vaststelling van de verhoging van het 

vervangingskrediet.

PAK F&C

5 t/m 50 Onderdeel B De kolom beslispunt is maar voor 1 item ingevuld, pagina 27, structurele verhoging 

vervangingskrediet MOP-OR. Betekent dit dat er over alle aanpassingen, 

 wijzigingen, overhevelingen etc. van de andere onderdelen geen beslissing/akkoord 

van de raad nodig is? Of komen die beslispunten op een andere keer naar de raad?

Voor het vervangingskrediet is een apart beslispunt gemaakt aangezien dit 

bedrag (€ 195.000,-) binnen de 2e BeRap 2022 niet terugkomt op een 

Taakveld. Alleen de kapitaallasten die betrekking hebben op dit krediet 

worden opgenomen op het taakveld XT-21. Voor de Raad is de vaststelling 

van de 2e BeRap 2022 inzake de voorgestelde wijzigingen op de diverse 

taakvelden een beslispunt als ook de vaststelling van de verhoging van het 

vervangingskrediet.

Lijst Borger F&C

Algemeen Voor diverse onderdelen wordt budget van 2021, dat was doorgeschoven naar 2022 

nu weer  overgeheveld naar 2023. Betekent dit dat de uitvoering van betreffende 

projecten dan ook dit jaar niet meer gestart wordt?

In iedere geval betekent dit dat de kosten niet dit jaar gemaakt worden. Aan 

veel zaken wordt ambtelijk wel al gewerkt (voorbereidingshandelingen). 

Lijst Borger ROV

Algemeen Bij diverse onderdelen staat vermeld dat iets “in concept klaar is” of “is vertraagd, 

komt later naar de raad”. Waarom staan hier geen datums of tijdspad bij wanneer we 

dit in de raad kunnen verwachten?

Daar waar in Berap staat vermeld 'in concept klaar'of 'is vertraagd' staat, zijn 

enkele reeds in de Berap uitgelegd en enkele onderdelen worden nu in de 

beantwoording van deze vragen t.a.v. de 2e Berap toegelicht. 

Lijst Borger MO


